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Voortgang haalbaarheidsonderzoek

Zoals u (waarschijnlijk) weet wordt op dit moment het haalbaarheidsonderzoek

m.b.t. nieuwbouw voor onze school door de gemeente uitgevoerd. In dit

haalbaarheidsonderzoek wordt onderzocht waar onze nieuwbouw komt te staan.

Wordt dat een nieuwe locatie tussen de Schijdelse weg en de Dommel in of toch de

huidige locatie?

Met regelmaat heb ik hier samen met Ton Reijnen

(bestuurder Talentis) en Gernard van Uden (huisvesting

Dommelgroep) gesprekken met de gemeente over. We

bespreken op die momenten de voortgang van het

onderzoek met daarbij de mening van de gemeente en van

onze school + de stichting. Er worden verschillende locaties voor onze school

onderzocht, helaas mag ik geen uitspraken doen over welke locaties. Zodra ik hier

meer over mag vertellen neem ik u hier uiteraard in mee.

Ondanks dat ik u niets kan delen over de verdere inhoud van de gesprekken wil ik u

graag aangeven dat ik de gesprekken als heel fijn en constructief ervaar. We

voelen ons echt partner aan tafel.


